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Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Karczewie

Interpelacja

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie gminnym składam interpelację do 
Burmistrza Karczewa w sprawie wykorzystania środków pochodzących z Gminnego Programu Profilaktyki I 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Stan faktyczny

W związku z przepisami ustawy z 2.03.2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych (Dz.U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.) oraz przepisami jej nowelizacji - ustawy z 19.06.2020 r. o dopłatach 
do oprocentowania kredytów bankowych udzielanych przedsiębiorcom dotkniętym skutkami COVID-19 oraz o 
uproszczonym postępowaniu o zatwierdzenie układu w związku z wystąpieniem COVID-19 (Dz.U. z 2020 r. poz. 
1086) środki pochodzące z Gminnego Programu Profilaktyki I Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
mogą zostać wykorzystane na działania związane z przeciwdziałaniem COVID-19.

Zadania mającego na celu przeciwdziałanie COVID-19 mogą być różnorakie, jak chociażby:

• zakup laptopów dla uczniów z biednych rodzin, niezbędnych do nauki zdalnej,
• zatrudnienie pracowników fizycznych, których zadaniem byłoby m. in. dezynfekowanie przestrzeni 

publicznej,
• zakup samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej, która w ramach swoich działań, informuje o 

zagrożeniach związanych z rozprzestrzenianiem się koronawirusa oraz wspiera Policję w weryfikowaniu 
prawidłowego odbywania kwarantanny przez Mieszkańców,

• zakup środków do dezynfekcji, przyłbic oraz masek ochronnych,
• termometrów, oraz oczyszczaczy powietrza do gminnych przedszkoli,
• i wiele innych.

Zważając na wyjątkowo trudną sytuację finansową naszej gminy, spowodowaną skutkami gospodarczymi 
pandemii koronawirusa, w mojej ocenie, zasadnym jest uruchomienie wskazanych powyżej środków i 
wydatkowanie ich, zgodnie z przepisami, do końca roku 2020.

Odpowiedz na interpelację proszę przesłać na adres mailowy: mateuszstanaszek@o2.pl.
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